
 
 

ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA EXTRAORDINÀRIA DE 25 D’AGOST DE 
2006. 

 
 
Quan són les 20:30 hores del divendres 25 d’agost de 2006, es reuneix al Saló d’Actes 
de la Casa Consistorial la Corporació en Ple per celebrar sessió extraordinària en 
primera convocatòria. Sota la presidència del Sr. Batle, D. Mateu Ferrà Bestard hi 
assisteixen els següents regidors; Sr. Joan Peralta Palmer per part d’UM, Sr. Jaume 
Munar Ballester per part del PP, el Sr. Atanasio del Barrio Fabregat  per part d’APDC, 
Sr. Manel Romero Romero, i Sra. Bàrbara Camps Bosch, per part dels Independents per 
Banyalbufar. 
 
Es troba present la Secretària de la Corporació, la Sra. Sílvia Ripoll Genovart, la qual 
dóna fe de l’acte. 
 
Excusa la seva presència la Sra. Bàrbara Bujosa Picornell. 
 
El Sr. Batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents assumptes dins 
l’ordre del dia: 
 
1.- ADJUDICACIÓ DE L’OBRA “INSTAL·LACIÓ EN ZONA ESPORTIVA AL 
CAMP DE SES TEULES”. 
 
El Batle explica que es treu aquest punt de l’ordre del dia perquè es vol intentar 
introduir una sèrie de canvis en el projecte per fer l’obra més profitosa, com pugui ser 
per exemple l’eliminació dels vestuaris i incloure la instal·lació d’un punt verd, i per 
tant, es vol parlar primer amb l’única empresa que s’ha presentat al concurs i estodiar 
millor la seva oferta. Per aquest motiu es posposa per un proper Ple l’adjudicació de 
l’esmentada obra. 
El Sr. Romero dona l’enhorabona per  aquesta decisió.  
 
 
2.- APROVACIÓ PLEC DE CLÀUSULES PER LA CONTRACTACIÓ 
MITJANÇANT LEASING D’UNA CAMIÓ PER RECOLLIDA SELECTIVA. 
 
El Sr. Batle explica que no és un camió, si no una furgoneta. Explica que qualsevol 
empresa que es contracti per realitzar aquest servei a Banyalbufar resulta molt cara, el 
contracte que es proposava des de la mancomunitat l’any passat doblava el nostre 
pressupost sense cap prestació addicional. Per això es farà des de l’ajuntament i es posa 
en marxa aquesta recollida selectiva a la que ja estam obligats i s’ha de canviar tota la 
infraestructura. 
L’equip de govern pensa que la solució es començar amb la recollida selectiva amb els 
singulars, que està clar que sempre hi ha pros i contres, i després amb els particulars, 
quan es tinguin els punts d’aportació, etc. i el Parc Verd a Ses Teules. 
Aquest camió que es compra per Leasing s’ha estudiat que sigui un camió polivalent 
amb unes característiques determinades  i serà el que faci els viatges a planta. Al parc 
verd hi haurà els contenidors distints i tot es posarà on toca i així no comptarà com a 
voluminosos coses que no ho són, que és el que costa més actualment, ja que si està tot 



mesclat pesa més i costa més. També és molt important pel tema del medi ambient. Són 
molts canvis i mals de fer, però s’han de fer. 
En quant al preu que surt al Plec de clàusules, que estipula uns 53.000 anuals, s’ha 
d’eliminar  el terme anuals, ja que aquest preu és el total del camió a dividir entre les 61 
quotes mensualment. És un error material d’escriptura i per tant s’elimina la paraula 
“anual”. 
El Sr. Romero demana si la funció és recollir els voluminosos, la selectiva... 
El Batle diu que sí, que es recollirà tot i es durà al parc verd  i Banyalbufar ho recollirà 
tot , també tindrà el personal necessari. 
El Sr. Romero diu que hi pot haver problemes perquè el personal pot estar de vacances, 
baixa, etc. i si s’està en una mancomunitat això no preocupa, perquè el servei està 
garantit. Pensa que quan es varen negociar les pliques amb la mancomunitat no es va fer 
bé. 
En quant al vehicle, diu el Sr. Romero que l’experiència passada amb vehicles propis no 
és bona. 
El Batle diu que  Banyalbufar i Estellencs tenien que pagar tot l’augment de cost 
d’Esporles i que per això no es va contractar. 
El Sr. Romero demana qui ho desplaçarà a Tirme. 
El Batle diu que li durem nosaltres, que a Puigpunyent ho fan i no tenen cap problema . 
És clar que hi pot haver problemes , però l’objectiu és baixar el pes del rebuig que és el 
més car, i si ho aconseguim ja haurem triomfat. 
S’ha de tenir en compte que també s’acostaran els punts d’aportació al veïns i serà 
menys incòmode. Si hem de contractar una empresa els preus es disparen i s’hauria de 
pujar el preu dels rebuts a la gent i això no es pot fer. 
El Sr. Romero diu que el tema de tenir més vehicles no ho veu clar. 
El Batle diu que sense eines no es pot fer feina. 
 
Sotmès aquest punt a votació, el resultat fou de (4) quatre vots a favor, per part d’UM, 
PP i APDC; i dues (2) abstencions per part dels Independents per Banyalbufar. 
 
3.- HABILITAR AL SR. BATLE PER LA INTERPOSICIÓ D’UNA QUERELLA 
CRIMINAL CONTRA LANDTEL BALEAR. 
 
El Batle explica que aquests senyors varen tenir una actuació molt desagradable , van 
intentar fer passar a l’Ajuntament “pes tubo” , i quan es negociava el pagament d’una 
instal·lació es posaren molt nerviosos, procedint a tallar la senyal de TV per forçar a 
l’Ajuntament. 
Només van tornar a donar senyal al Port des Canonge quan l’Ajuntament va pagar, i 
això no es pot consentir. L’Ajuntament es va portar molt bé amb aquesta empresa i 
Banyalbufar i es Port des Canonge no es mereixen aquesta actuació. 
El Sr. Romero demana si hi ha proves testimonials  i si hi ha base i fonaments. Diu que 
per la seva experiència un cop varen tenir problemes per pagar-los perquè s’estava 
pendent d’una subvenció, i no van tenir cap problema en esperar. Per això li extranya 
aquest canvi d’actitud i la qüestió penal li pareix un poc forta. 
El Batle diu que l’Ajuntament mai va dir que no pagaria, però hi havia molts problemes 
amb la senyal, l’antena no funcionava bé. 
El Sr. Romero diu que ell és molt respectuós amb els temes de jutjats i per motivar la 
seva decissió li agradaria consultar tot l’expedient amb les proves que hi figuren. 
 
 



 
El Sr. Batle considera oportú atendre la petició del Sr. Romero i deixar aquest  punt pel 
pròxim Ple quant tots tinguin coneixement de tot l’expedient. 
El Sr. Romero agraeix al Batle aquest fet. 
 
4.- MODIFICACIÓ DE L’ORDENANÇA DE L’IMPOST SOBRE 
L’INCREMENT DE VALOR DELS TERRENYS DE NATURALESA URBANA. 
 
El Sr. Romero demana quins criteris es segueixen per determinar els tipus i percentatges 
de l’impost, i la Secretària mostra l’article de la Llei d’Hisendes Locals on s’estableix la 
potestat de l’Ajuntament per fixar-los i els barems per fer-ho. 
 
Sotmès aquest punt a votació el resultat fou de sis (6) vots a favor. 
 
5.- MODIFICACIÓ DE LA PLANTILLA DE PERSONAL. 
 
El Sr. Romero demana si pel cost del personal del fems hi ha cap tipus de subvenció. 
El Batle diu que en principi no, que pot ser que hi ha hagi un pla de romanents i es 
podrà posar a dins. 
El Sr. Romero diu que es podria incloure en un pla d’obres i serveis. 
El Sr. Batle diu que el camió possiblement sí, però no el personal. Però es podria 
incloure la construcció de les casetes o altres inversions d’aquest tipus. 
 
Sotmès aquest punt a votació el resultat fou de quatre (4) vots a favor, per part d’UM, 
PP i APDC; i dues (2) abstencions per part dels Independents per Banyalbufar. 
 
6.- ADDENDA DE L’AJUNTAMENT DE BANYALBUFAR A LA CAMPANYA 
SENS DUBTE, SENS DEUTE, demanant al Govern Espanyol que acordi 
l’alliberament del deute extern del qual Espanya és creditora. 
 
El Batle explica breument de què es tracta. 
 
Sotmès aquest punt a votació el resultat fou de sis (6) vots a favor. 
 
 
No havent més temes a tractar, quan són les 21:10 hores el Sr. Batle aixeca la sessió, de 
la que s’estén la present Acta i de la que jo com a Secretària dón fe amb el vist i plau del 
Sr. Batle. 
 
Banyalbufar, 25 d’agost de 2006. 
 
V-I-P 
EL BATLE                                     LA SECRETÀRIA 
 
 
 
 
 


